
Protokoll regionstyremøte    
Sted: Teams 
Når: 05.desember 2023 klokken 17.30-18.30 
Til stede: Margunn Rekdal, Olea Kvalsvik, Severin Minime-Brunes, Lena Mathea Hetle 
Fra administrasjonen: Nelly Torvik 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Sakliste 
 
RS-28/23             Godkjenning av 

- Innkalling 

- Sakliste 

Vedtak: Innkalling og saksliste godkjent.  

 

RS-29/23  Referatsaker 

- Fotoutstilling, fn dagen 

Fotoutstillingen “Deltakelse for alle” på Molde Bibliotek blir stående til ca 20.januar. En av de 

portretterte, Mikkel Øyen, kom til Molde på åpningen av fotoutstillingen for å fortelle litt om sin 

bakgrunn og hvorfor han ble med på dette prosjektet. Veldig fin åpning! Vi fikk også inn et leserinnlegg 

signert av forbundsleder Tove Linnea Brandvik i Romsdal Budstikke i forbindelse i forkant av åpningen.  

- Sykemelding 

Regionkontorleder vil være alene på kontoret i utgangspunktet frem til 20.januar.  
 

- Sundbåten i Kristiansund 

Klage på dispensasjon fra universell utforming av Sundbåtanløpet, saksnummer 3/23 
NHF Nord Vest klager på omgjøring av vedtak om dispensasjon fra TEK 17 § 12-16 gjeldende krav til 
universell utforming ved oppføring av Sundbåtanløpet som ble behandlet i hovedutvalg plan og 
bygning den 30.10.2023. 
  
Universell utforming er en samfunnskvalitet som sikrer deltaking og likestilling i samfunnet. Utforming 
av uteområder og ferdselsårer med offentlig transportmidler er et viktig tiltak for å oppnå likestilling 
for borgere. Universell utforming er et politisk satsingsområde der plan- og bygningslova skal være 
med på å fremme likestilling og her vert lova nytta til det motsatte.  NHF Nord Vest klager på vedtak 
om dispensasjon då dette er diskriminerende. 
 
Svaret NHF Nord Vest ga på vedtaket om dispensasjon gjorde Regionstyret om til klage på vedtaket 
etter å ha snakket med saksbehandler i Kristiansund kommune.  
 
Severin sender over veilederen for UU i maritim passasjertransport.  
 

- Lars Nord Vest 

Må sette dato for ekstraordinært årsmøte i Lars Nord Vest. Leilighet i Tyrkia solgt og oppgjøret klart.  
 



Vedtak: Regionkontorleder setter dato i januar 2024 og sender ut innkalling til ekstraordinært 
årsmøte.  
 
RS-30/23  Brisk; aksjer 
Ålesund kommune står i en prosess med omorganisering av deres tre bedrifter som jobber med 
arbeidsrettede tilbud. Kommunen eier i dag, helt eller delvis, tre bedrifter; Brisk AS, Vekst Ålesund og 
Vekst Ørskog. I de to vekstbedriftene eier de alle aksjene, i Brisk AS eier Ålesund kommune sammen 
med LHL og Handikapforbundet. Ålesund kommune har nå dialog med LHL om å overta aksjeposten 
deres, og nå ønsker de tilsvarende dialog med NHF. 
 
Det ble diskutert i regionstyret fordeler og ulemper ved at Ålesund kommune overtar NHF sine 
aksjer.  
 
Vedtak: Regionstyret ønsker å høre litt bakgrunnen for hvorfor LHL har overdratt sine aksjer, samt få 
litt mer informasjon om fordeler og ulemper ved å selge aksjene i Brisk.  
 
 
 
RS-31/11  Behandle søknad om sølvnål fra NHF Ørsta/Volda 
Til NHF Nord Vest 

Søknad om heidersmedaljer med diplom. 

Eg har sjølv berre vore medlem i NHF Ørsta / Volda sidan 2014 og kjenner ikkje til medlemsskapa før 
det. Grunnlaget for søknadane er det eg har funne i gamle papir og data. 
  
Medlem 141617 Bente Geitvik: 
Det eg har funne i arkiv, er at ho allereie i 1991 var vald som nestleiar (som 23 åring). 
Seinare har  ho vore: 
Nestleiar i 1991-92-93-96-97og 2023 
Leiar i: 1998 og 2023 
Varamedlem i: 2015 og -16.  
Medlem i  valkomitéen 2003 og 2004 
  
Etter 2014 har eg oppfatta henne som ei som held seg i bakgrunnen, men som alltid står fram når 
styret treng hjelp. 
Eit sterkt døme på dette var då eg som leiar vart sjuk i 2021. Då overtok ho leiarjobben slik at laget 
knapt nok merka endring. Året etterpå  fortsette ho som  ein positiv og aktiv leiar. I 2023 vart eg vald 
igjen som leiar utan at eg var heit frisk att. Her stilte positive Bente opp igjen og hjelpte meg/laget 
slik at medlemmane ikkje merka nokon tilbakegang i aktiviteten. 
  
  
Medlem 29461 Johanne Engeseth: 
Ho har vore med som styremedlem i 2014-15-16-17-18-19-21-22-23 
Medlem i valkomitéen i 2009-17-18-19-20-21-22 
  
Dette er ei dame som aldri seier nei til å hjelpe til. 
I 2018 tok ho på seg å gå gjennom fleire kasser med oppsamla papir som tidlegare styrer berre hadde 
samla på . Dette var ein jobb som ho måtte bruke 2 år på. No er alt kome i permar og er mykje meir 
oversiktleg. (Berre dette kunne åleine vorte heidra.)   
  
Medlem 34533 Elling Kvistad: 



Han har vore: 
Leiar i 2006 og 07 
Nestleiar 2010 og 2012 
Styremedlem 2008-09-11 
Medlem i valkomitéen i: 2014-15-16 
  
Han var den som i si tid ordna det slik at laget får midlar frå «Spilleriet», som gjer at vi har kunna gitt 
våre medlemmar positive opplevingar heilt sida han ordna dette. 
Første staden eg finn namnet hans i papira er i 2006, men slik eg har forstått diverse medlemmar har 
han «alltid vore der».   Då eg ikkje finn noko tidlegare arkiv i lagets papir, finn eg heller ikkje ut kva tid 
han byrja og kva anna han har gjort. 
Mvh. 
Asbjørn Andersen 
Leiar i NHF Ørsta / Volda. 
 
Vedtak: Sølvnålen tildeles foreslåtte kandidater. Regionstyret ønsker for øvrig at NHF sentralt tar en 
gjennomgang av kravene til sølvnål samt hvem som faktisk betaler for sølvnålene som blir utdelt.  
 
RS-32/23  Møteplan 2024     
 
 
- 20.februar digitalt 
- 16.april digitalt 
- 24.mai fysisk 
- 29.august digitalt 
- 31.oktober digitalt 
- 06.desember fysisk 
 
Vedtak: Møtedatoer ser ok ut. Regionkontorleder sender ut innkalling.  


